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     Interpelacja 

 w sprawie wykonania oświetlenia na ulicy Uroczej w Skierniewicach 

 

 

 

 W imieniu mieszkańców z ulicy Uroczej w Skierniewicach, zwracam się z prośbą o 

wykonanie oświetlenia na w/w ulicy. Na ulicy Uroczej nie znajduje się żadna latarnia, co jest 

utrudnieniem dla mieszkańców, szczególnie dla dzieci, które tą drogą przemieszczają się na 

oddalony przystanek autobusowy znajdujący się na ulicy Mazowieckiej.  Ulica Urocza nie 

jest pokryta asfaltem , jest ulicą  ,,ślepą” co w połączeniu z brakiem oświetlenia stanowi 

potencjalne przyczyny nieszczęśliwych wypadków podczas przemieszczania się tą ulicą. Brak 

oświetlenia jest szczególnie uciążliwy wieczorami, a zwłaszcza w sezonie zimowym, w czasie 

deszczu i mgieł oraz, gdy dzień jest krótki. Ulica Urocza stale się powiększa, powstają nowe 

domy, przybywa mieszkańców i montaż oświetlenia w znaczący sposób wpłynie na poprawę 

bezpieczeństwa mieszkańców (w szczególności dzieci wracających w godzinach 

popołudniowych ze szkoły) oraz  poprawę funkcjonowania społeczności lokalnej. Ponadto 

montaż oświetlenia zmniejszy ryzyko kradzieży i włamań.  Chcę też nadmienić, że ulica 

Urocza jest prawdopodobnie jedyną ulicą w Skierniewicach nie licząc nowo-powstałych ulic 

gdzie nie ma światła ulicznego.           

 

W trosce o dobro, mienie i zdrowie mieszkańców ulicy Uroczej proszę o pozytywne 

rozpatrzenie w/w prośby  oraz nadanie biegu sprawie. 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Zbigniew Wyszogrodzki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


